
Svenska Stövarklubben 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte nr 4-2016 

 

Sammanträdestid och plats, 2016-06-03, kl 12.00, Scandic hotell, Upplands-Väsby. 

 

Närvarande: Freddy Kjellström, ordförande, Owe Karlsson, Carina Adolfsson, Göran Johansson, 

Andreas Johansson, Gunnar Pettersson, Thommy Sundell och Lars O Törnkvist, sekreterare. 

 

Särskilt inbjuden: Örjan Strömberg, förtroendevald revisor. 

 

§ 49  Mötets öppnande 

 

Hälsade ordföranden styrelsens ledamöter och Örjan Strömberg välkomna till mötet och förklarade 

sammanträdet öppnat. 

 

§ 50  Val av justerare 

 

Valdes Andreas Johansson till justerare att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§ 51  Föredragningslistans godkännande 

 

Godkändes förslaget till föredragningslista med tilläggsärenden under punkten övriga frågor. 

 

§ 52  Föregående mötesprotokoll 

 

Genomgicks föregående styrelseprotokoll, nr 3-2016, §§ 33-48. 

 

Styrelsen beslutar 

 

Att med godkännande lägga styrelseprotokoll nr 3-2016 till handlingarna. 

 

§ 53  Ekonomiredovisning 

 

Carina Adolfsson föredrar ärendet enligt följande; en resultatrapport per 31 maj har skickats ut till 

styrelsen och den ger vid handen att det är en fortsatt positiv utveckling av klubbens ekonomi, att vi 

står inför stora utmaningar framgent med satsningar på olika IT-projekt, som framgent kommer 

innebära betydande investeringar. 

 

Styrelsen beslutar 

 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen. 

 

§ 54  Avelsfrågor 

 

Owe Karlsson föredrar ärendet: 

-  att antalet registrerade valpar per 31 maj uppgår till 364 st vilket får anses som positivt i 

jämförelse med de senaste fem åren,  

- att avelskonferensen på Öster Malma i SKK/AKs regi var givande,  

- att SKKs dispenser för tikar över sju år är under luppen och att SKK/AK kommer med nya 

riktlinjer under 2016. 

 



Frågan om vilka personer som kan vara aktuella att närvara vid höstens avelskonferens i Stockholm 

aktualiserades. Thommy Sundell informerade styrelsen om att Joakim Martinsson är intresserad och 

engagerad i avelsfrågor som gäller Schillerstövarrasen. Göran Johansson påpekade att Johanna 

Flinta som är engagerad i Hamiltonstövareföreningen också är intresserad av avelsfrågor. 

 

Styrelsen har mottagit en ansökan om dispens från sjuårsregeln från Tore Nilsson avseende en 

Smålandsstövartik som är meriterad. 

 

Styrelsen beslutar 

 

Att anmäla Joakim Martinsson och Johanna Flinta till höstens avelskonferens i Stockholm, 

 

Att godkänna Tore Nilssons dispensansökan, samt 

 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen i övrigt. 

 

§ 55  Förberedelser inför Stövarfullmäktige 

 

Sekreteraren redovisar det aktuella arbetsläget för styrelsen, varvid kan konstateras att inga 

förfrågningar från delegaterna beträffande utsända handlingar har noterats och att sekreteraren haft 

en särskild genomgång med företrädare för hotellet för att allt ska löpa så smidigt som möjligt under 

mötesdagarna. 

 

Styrelsen beslutar 

 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen. 

 

§ 56  Plaketter och förtjänsttecken 

 

Arbetsutskottet har utarbetat en lista över personer som har kvalifikationer för att erhålla SvStKs 

plaketter i guld och silver samt en lista på personer som kan komma ifråga för SvStKs förtjänst-

tecken. Efter diskussion fattar styrelsen följande beslut. 

 

Styrelsen beslutar 

 

Att uppdra åt arbetsutskottet att fatta beslut i frågan. 

 

§ 57  Överklagat beslut från styrelsen i VblStK 

 

Styrelsen behandlar inkommen överklagan av styrelsebeslut i VblStK från NN beträffande icke 

godkännande av ett genomfört RR-prov på eftermiddagen samma dag som hunden ifråga tagit pris 

på jaktprov.  

 

Styrelsen beslutar 

 

Att VblStK:s styrelses bedömning i ärende fastställs om att icke godkänna RR-provet.  

 

 

 

 

 

 



 

 

§ 58   Framtida SM-arrangemang 

 

Styrelsen gick igenom de kommande SM arrangemangen och behandlar inkommen ansökan från 

JHStK om att arrangera Har-SM år 2019. 

 

Styrelsen beslutar 

 

 Att bevilja inkommen ansökan från JHStK om att arrangera Har-SM år 2019.  

 

§ 59  Inbjudan till Nordiska Mästerskapet i Jurva Finland 2-4/12-2016 

 

Styrelsen har mottagit en inbjudan till Nordiska Mästerskapet i Jurva, Finland 2-4/12-2016.  

 

Styrelsen beslutar 

 

Styrelsen uppdrar åt kansliet att kontakta de stövare och ägare som enligt tidigare praxis är 

kvalificerade att delta samt att utse Lars O Törnkvist som lagledare och Andreas Johansson att åka 

delta och representera styrelsen. 

 

§ 60  Inkommen ansökan om utökning av rasregister, exteriördomare 

 

Kerstin Henriksson, Östersund har inkommit med ansökan om utökning av sitt rasregister för 

stövare som sorteras inunder Svenska Stövarklubbens rasansvar. 

 

Styrelsen beslutar 

 

Att godkänna K.H:s förfrågan under förutsättning att K.H deltar vid arrangerade jaktprov för 

stövare. 

 

§ 61   Nästa styrelsemöte 

 

Nästa styrelsemöte beslutades att bli i Stockholm fredag 9.september kl 10:00. 

 

§62  Mötets avslutande 

 

Ordföranden tackade mötesdeltagarna för bra samarbete under denna mandatperiod och avslutade 

mötet. 

 

 

 

 

 

 

Freddy Kjellström, ordförande   Andreas Johansson, justerare   
 


